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Porządek  posiedzenia Komisji Rolnictwa... Nr 1/07 w dniu 24 stycznia 2007  
– godz. 10 30 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 30 stycznia 2007 r 
3. Opinia w spr. projektu budŜetu na 2007 rok. 
4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 

 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Marian Korbiel  – 

Przewodniczący  Komisji  , przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad  oświadczając , iŜ zgodnie z listą obecności  
w posiedzeniu uczestniczy 6-ciu spośród 8 osobowego składu 
Komisji, co stanowi  kworum do podejmowania prawomo cnych 
decyzji . 

 
Radni nieobecni: Piotr Czerwonka i Jacek Hadryś. 
 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 

 
Przewodniczący Komisji  poddał pod głosowanie w/w porządek obrad . 

  
 

Głosowało   -  6 
 

Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  w/w porządek 
obrad.  
 
Na obrady Komisji przybył radny Piotr Czerwonka. 
 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad, Przewodniczący 
Komisji Marian Korbiel udzielił głosu Pani Wójt. 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- przedstawiła  Komisji swojego zastępcę w osobie Pana Krzysztofa 
Wysockiego  oraz przedstawiła w skrócie zakres obowiązków Zastępcy Wójta. 
Następnie Pani Wójt zarekomendowała kandydaturę Pani Lidii Orłowskiej – 
Getler  na stanowisko Sekretarza Gminy Ustka. Pani Wójt uzasadniła swój 
wybór zgodnie z uzasadnieniem do uchwały 

 
 

Na obrady Komisji przybył radny Jacek Hadyś. 
 

 
 Przewodniczący Komisji Marian Korbiel  przedstawił: 

 
 

- proj. uchwały  w spr. powołania Sekretarza Gminy Ustka 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. uchwały 

 
 
Głosowało   -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
 

Ad. 1.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia . 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 

 
 

Protokół Nr 1/2006 z dnia 20 grudnia 2006 r  
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Głosowało  -  8 
 

 
Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła Protokół Nr 
1/2006 bez uwag.  

 
 

 
Ad. 2. Komisja zaopiniowała następujące  proj. uchwał pod 

obrady Rady.  
 
 
 

- proj. uchwały w spr. Powołania Stałych Komisji  Rady Gminy 
Ustka  

 
 

Komisja przy jęła do wiadomości , iŜ w/w uchwała zostanie 
wprowadzona pod obrady Rady.  

 
 

- proj. uchwały w spr. ustalenia wysokości diety dla Radnych Rady 
Gminy Ustka  

 
 

Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminyi 
- omówił w/w proj. uchwały , następnie przedstawił propozycje stawek: 
Wysokość ryczałtu  miesięcznie wynosi: 

a) dla Przewodniczącego Rady Gminy         -100%   podstawy 
b) dla Wiceprzewodniczących Rady Gminy  -65%   podstawy 
c) dla Przewodniczących Komisji            -65%   podstawy 
d) dla Radnego, który jest członkiem Komisji -50%   podstawy 
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Wysokość ryczałtu, ulega obniŜeniu w razie nieobecności Radnego  
na posiedzeniach Rady lub Komisji Rady, niezaleŜnie  od pełnionej 
funkcji, według następujących zasad: 

1) za nieobecność na Sesji Rady           -10%    miesięcznego ryczałtu 
2) za nieobecność na Komisjach Rady  -10%    miesięcznego ryczałtu 
3) maksymalna wysokość potrąceń        - 50%   miesięcznego ryczałtu 

 
 
Halina Lempek Członek Komisji 
- wnioskuję o zmniejszenie  ryczałtu o 5 %  dla Wiceprzewodniczących Rady  
i Przewodniczących Komisji, a zwiększenie ryczałtu o 5 % dla radnego, który  
jest członkiem Komisji. Pozostałe zapisy uchwały bez zmian. 

 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 

 
Głosowało  -  8 

 
 

Za     -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów    podjęła   w/w 
wniosek.  

 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. uchwały  
z uwzględnieniem  wniosku radnej Haliny Lempek tj. 
Wysokość ryczałtu  miesięcznie wynosi: 

a) dla Przewodniczącego Rady Gminy         -100%   podstawy 
b) dla Wiceprzewodniczących Rady Gminy  -60%   podstawy 
c) dla Przewodniczących Komisji            -60%   podstawy 
d) dla Radnego, który jest członkiem Komisji -55%   podstawy 

 
Głosowało  -  8 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 
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W wyniku głosowania Komisja większością głosów   zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 
 

- proj. uchwały w spr. planu potrzeb w zakresie wykonywania prac 
społecznie uŜytecznych na terenie gminy Ustka 

 
 

Ryszard Krzoska 
 - omówił w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 
 
Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Komisji 

 - Komisja Rozwoju  wnioskowała o rozwaŜenie moŜliwości  skrócenia czasu 
pracy osób wykonujących prace społecznie uŜyteczne w danym środowisku 
dla jednej osoby do dwóch miesięcy celem zatrudnienia większej ilości osób 

 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. uchwały  
 

 
Głosowało  -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 
 

- proj. uchwały zmieniający Uchwałę Nr VI/50/2003 Rady Gminy 
Ustka z dnia 26 lutego 2003 r  w spr. ustalenia kierunków działania 
Wójta w niektórych sprawach  
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Głosowało  -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 
 

Ad. 3. Opinia w spr. proj. budŜetu na 2007 rok. 
 

 
W przedmiocie sprawy głos zabrali: 

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
-  chciałabym, by projekt  budŜetu w przedłoŜonym kontekście był przyjęty  
jak najszybciej , bym mogła  uruchomić  procedury konkursowe, dotyczące 
działalności poŜytku publicznego i wolontariatu. Brak uchwalonego budŜetu  
w kontekście zmiany przepisów finansowych powoduje zahamowanie 
pewnych procedur. Nie mogę dokonać zmian w działach pomiędzy 
paragrafami np. nie mogę ogłosić przetargu na dostawę kruszywa . W budŜecie 
były   zaplanowane środki na dostawę 3 tyś ton kruszywa . Ja uwaŜam, Ŝe taka 
ilość kruszywa jest za mała i powinno być zwiększenie na dostawę 4 tyś ton 
kruszywa celem zaspokojenia potrzeb całej gminy. Czekam na powołanie 
Skarbnika Gminy , by móc wprowadzić konieczne zmiany w budŜecie  
w zakresie zadań inwestycyjnych . Są sprawy, które winny być załatwione  
w pierwszej kolejności ze względu na  ewentualne roszczenia 
odszkodowawcze . Zgodnie z Uchwałami Rady Gminy zobowiązano  
się do wykonania pewnych zadań infrastrukturalnych . UwaŜam,  
Ŝe w pierwszej kolejności naleŜy uporządkować  te sprawy, które rodzą 
jakiekolwiek skutki finansowe na niekorzyść gminy.  
Do budŜetu są wprowadzone nowe zadania, a nie były brane pod uwagę  pilne 
potrzeby mieszkańców np. zaopatrzenie Zapadłego w wodę. 
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Priorytetowym zadaniem jest Przewłoka IV tj. wykonanie dróg tymczasowych  
do końca grudnia  2007 r . W mojej ocenie  naleŜy realizować  te zadania,  
dla których  zostały opracowane projekty. Realizację zadania dróg 
tymczasowych naleŜy podzielić na etapy.  W budŜecie jest ujęte to zadanie  
do realizacji, lecz środki przewidziane nie gwarantują wykonania  zadania  
w 2007 roku.  
Kolejną sprawą  nie ujętą w budŜecie jest wykonanie odcinka  
pieszo – rowerowego łączącego miasto z gminą, od granicy gminy do wjazdu  
na ul. Armii Krajowej. Zadanie to jest realizowane przez Zarząd Dróg 
Powiatowych . 
Następną sprawą pilną do wykonania , której w budŜecie nie ma  jest  zadanie 
- wodociąg Dębina.   
Zmiany do budŜetu, które radni otrzymali dot. zaleceń Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, która opiniowała projekt budŜetu.  
Po spotkaniu z Sołtysami którzy przedstawią wnioski z poszczególnych 
Sołectw będę miała pełny obraz wszystkich zadań. Zadania te zostaną 
podzielone na takie , które będą realizowane na bieŜąco oraz na zadania 
inwestycyjne, które z kolei zostaną ujęte w wieloletnim planie inwestycyjnym.  
Mówimy o tym, Ŝe np. nie ma  imprez w Rowach, Ŝe dział promocji „leŜy”,  
ale na dzień dzisiejszy wymaga to duŜych nakładów finansowych . Ja staję 
przed wyborem , czy wykonać drogę  ,   oświetlenie, czy iść w kierunku 
wykonania starych zobowiązań , czy zaczynać nowe zadania.  
UwaŜam, Ŝe podstawą realizacji zadań jest  wieloletni plan inwestycyjny, 
który obecnie jest co rok zmieniany, gdzie pewne zadania „znikają”. Według 
mnie , plan powinien być na tyle stabilny,  by zadania były  realizowane  
i z niego nie „znikały”. Mogą być przesunięte w czasie z uwagi  
na róŜne okoliczności i np. oczekiwanie na pozyskiwanie środków z zewnątrz.  
Zadanie, które powtarza się co rocznie to zejścia na plaŜe. W tej sprawie 
odbędę spotkanie z Urzędem Morskim . 
 
 
Jacek Hadryś członek Komisji 
- uwaŜam, Ŝe dobry gospodarz zawsze lokuje środki finansowe  
w to, co mu przynosi dochód. JeŜeli mamy gminę turystyczno – rolniczą  
to wydaje mi się, Ŝe w te dziedziny naleŜy zainwestować.  
Sprawa chodników – jeŜeli  mieszkaniec chodził przez 30 lat bez chodnika  
to jeszcze przez rok moŜe chodzić bez  niego. Natomiast, jeŜeli te środki 
moŜemy przeznaczyć na coś , co przynosi zysk to w roku następnym 
wykonamy nie 100 m chodnika lecz 200 m. Musimy patrzeć na przyszłość  
pod względem gospodarczym by ściągać jak najwięcej środków z zewnątrz. 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- z wypowiedzi wnioskuję , Ŝe w przeszłości mało się robiło w gminie. 
UwaŜam, Ŝe na te warunki wykonano wiele zadań. Środki zewnętrzne były 
ściągane. Cały czas staram się objąć wszystkie problemy globalnie. Na dzień 
dzisiejszy duŜo się mówi, Ŝe moŜna składać wnioski o duŜe środki unijne  
z programu norweskiego. Warunkiem skorzystania ze środków z tego 
programu jest wyłączne partnerstwo gmin  trzech państw. Gminy  
te  nie są zainteresowane współpracą  partnerską z gminami z Polski. NaleŜy 
pamiętać, Ŝe pozyskując środki z zewnątrz w pierwszej kolejności naleŜy 
zainwestować środki własne, które po prawidłowym rozliczeniu zostaną 
zwrócone po dwóch latach.  
 
 
Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- niepokoją mnie zadania - Przewłoka IV, które w tym roku musimy wykonać. 

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- moim zdaniem Przewłoka IV zahamowała rozwój gminy . śadna sprzedaŜ 
działek nie pokryje kosztów inwestycji, które w tak krótkim czasie powinny 
wejść do realizacji. Inwestycje takie jak : woda, kanalizacja i drogi  wymagają 
bardzo duŜych nakładów.  

 
Jacek Hadryś członek Komisji 
- najlepszym rozwiązaniem sprawy - Przewłoki IV byłby negocjacje. 
 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- jestem umówiona na spotkanie ze Spółką celem negocjacji. Będę starała  
się bezkonfliktowo rozmawiać i doprowadzić sprawę do jakiegokolwiek 
konsensusu. Ani Spółka, ani Gmina nigdy nie kwestionowała, Ŝe istnieją  
wzajemne zobowiązania. Nie kwestionuję tego, Ŝe Spółce naleŜy  wypłacić 
odszkodowania za drogi. Dbając o interes gminy podejmę wszelkie moŜliwe  
czynności, by w drodze potrącenia  zabezpieczyć moŜliwość odbioru 
pieniędzy naleŜnych gminie od Spółki . Zamierzam sprawę doprowadzić  
do końca. 
Wracając do zadań duŜym problem są  stawy przeciw poŜarowe. , które 
powinny być czyszczone. 
NaleŜy zakupić agregat prądotwórczy do  Dębiny i  Rowów,  oraz uruchomić  
dodatkową hydrofornię, która zapewni prawidłowe ciśnienie wody  
dla miejscowości Rowy, szczególnie w sezonie. 
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W związku z brakiem dalszych zapytań Przewodniczący Komisji poddał 
pod głosowanie : 

 
 

- proj. uchwały w spr. uchwalenia budŜetu gminy Ustka na rok 
2007 

 
 
Głosowało  -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

 
Ad. 4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 
Przewodniczący Komisji udzielił głosu Pani Alicji Roguszczak 
Kierownikowi Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, która 
przedstawiła:  

 
 

- Sprawozdanie z realizacji zadań MG OPS w Ustce za okres  
od 01stycznia do 31 grudnia 2006 r  

 
 

Głosowało  -  8 
 

 
Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w sprawozdanie.  

 
 

Przewodniczący Komisji Marian Korbiel  przedstawił następujące pisma: 
 

 
 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie Słupsk 
- dot. podjęcia uchwały dot. załoŜenia Stowarzyszenia Słupskiego Banku  
śywności i finansowania jego zadań 

 
 
 Komisja powyŜsze do wiadomości.  
  
 

Wójt Gminy Kobylnica  
 - dot. zaproszenia do wzięcia udziału w Samorządowym Turnieju Piłki NoŜnej 

o Puchar Wójta Gminy Kobylnica w dniu 10 lutego 2007 r o godz. 10 00 
 
 
Komisja przyjęła do wiadomości treść w/w pisma. 

 
 

Usteckie Stowarzyszenie Sympatyków Sportu 
- dot. zaproszenia reprezentacji Urzędu Gminy w dniu 17 marca 2007 r o godz. 
17 00 do rozegrania meczu z  reprezentacją Miasta. Mecz z udziałem 
samorządowców uświetni finał VII edycji Steckiej Halowej Ligi Piłki NoŜnej. 

 
 

Komisja przyjęła powyŜsze do wiadomości. 
 
 

Zakład Usług Wodnych Sp. z o.o. Słupsk 
- zwraca się z prośbą o podanie informacji czy Urząd Gminy jest 
zainteresowany wykupem udziałów w procesie prywatyzacji Zakładu. 

 
 

Komisja przyjęła powyŜsze do wiadomości. 
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Wniosek Pani Wójt dot.  zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Ustka , 
a Gminą Miasta Ustka o wzajemnej współpracy 

 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek Pani Wójt. 
 
 
Głosowało  -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła  w/w wniosek 
Pani Wójt  w zakresie zawarcie w/w porozumienia .  

 
 
 
Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących   pism: 

 
 

1. Uchwała Nr 267/IV/06 z dnia 14-12-2006 r Kolegium RIO  
w Gdańsku w spr. opinii o proj. budŜetu Gminy Ustka na 2007 roku 
wraz z informacją o stanie mienia komunalnego, prognozą długu  
i objaśnieniami 

 
2. Uchwała Nr 271/IV/06 z dnia 27-12-2006 r Kolegium RIO  

w Gdańsku uznająca, Ŝe Gmina Ustka posiada moŜliwość wykupu 
obligacji komunalnych w łącznej wysokości 3 mln zł na warunkach 
określonych we wniosku 

 
3. Skarga Stowarzyszenia Produktów Markowych Turystyki  

Wiejskiej SŁUPIA do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 
w Gdańsku za pośrednictwem Rady Gminy Ustka   
na bezczynność Rady Gminy w spr. usunięcia naruszenia interesu 
prawnego Stowarzyszenia przez Uchwały Rady Gminy Ustka  
Nr XXXVIII/384/2006 z dnia 29-09-2006 w spr. uchwalenia  
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miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego dla cz. 
terenów połoŜonych w miejscowości  Duninowo, Pęplino i Nr 
XXXVIII/385/2006 z dnia 29-09-2006 w sprawie uchwalenia miej. 
planu zagospodarowania  przestrzennego dla części lokalizacji Parku 
Wiatrowego Nr 2 w miejscowościach MoŜdŜanowo – Starkowo. 

 
4. Uchwała Nr 343/06 z dnia 21-12-2006 r Kolegium RIO w Gdańsku 

stwierdzająca niewaŜność w cz. § 2 pkt. 1 Uchwały Nr II/7/06 Rady 
Gminy Ustka z dnia 6-12-2006 w spr. podatku od nieruchomości, 
zwolnień od tego podatku na 2007 r 

 
5. Uchwała Nr 344/06 z dnia 21-12-2006 r Kolegium RIO w Gdańsku 

stwierdzająca niewaŜność w cz. §  1 Uchwały Nr II/11/06 Rady Gminy 
Ustka z dnia 6-12-2006 w spr. ustalenia stawek opłaty miejscowej w 
Gminie Ustka, terminu płatności oraz sposobu  
jej poboru 

 
6. Opinia Prawna od Wójta Gminy dot. ewentualnych roszczeń 

odszkodowawczych powstałych na skutek uwzględnienia skargi 
powszechnej opartej na przepisie  art. 101 ustawy o samorządzie 
gminnym. 

 
7. Wniosek Pani Wójt w zakresie określenia dyŜurów radnych  

w Świetlicach Wiejskich 
 

 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji   o godz. 
12 15   zamknął   obrady Komisji . 

 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
  Przewodniczący  Komisji    

  Protokołowała 
GraŜyna Frankiewicz                                      MARIAN   KORBIEL 

 
  
    

 


